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• Haettiin 2083000 €
• Saatiin  1680200 €
• Rahat käytössä 31.12.2020 saakka
• Tehtävä yhteistyötä DEFA-hankkeen ja 

Toinen reitti yliopistoon –hankkeen 
kanssa.

OKM:n päätös

Lauri Malmi
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• Johtoryhmä
• Ohjausryhmä
• Tietotekniikan, matematiikan ja fysiikan 

osaprojektit
• Näiden alaprojekti

Organisaatio

Lauri Malmi
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• Suunnitella, seurata ja koordinoida hankkeen 
kokonaisuutta

• Tulosten levittäminen omissa yksiköissään
• Puheenjohtaja Aallosta
• Varapuheenjohtaja

– Varapuheenjohtajaksi sovittiin prof. Tommi Mikkonen, HY

• Voi kutsua asiantuntijoita mukaan, erityisesti 
osaprojektien vetäjät

• 4 kokousta vuodessa (osa etänä).

Johtoryhmän tehtävät

Lauri Malmi
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• Lauri Malmi on DEFA-hankkeen 
johtoryhmässä

• Tommi Mikkonen on omassa 
johtoryhmässämme

• Haetaan yhteinen koordinaattori näille 
hankkeille

• Kurssien avaamiset pyritään koordinoimaan 
DEFA:n johtoryhmän kautta.

Yhteistyö muiden hankkeiden kanssa

Lauri Malmi
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• Päivitykset
– Tietotekniikka
– Matematiikka
– Fysiikka
– Sovellettu fysiikka
– Esiteltiin osahankkeet ja niistä keskustelua

Toimintasuunnitelma

Lauri Malmi
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• Leikkaus-% on 19,33.
• Ehdotus, kaikilta leikataan 20%
• Pieni ylijäämä jää Aaltoon ja lisäksi siitä 

kompensoidaan pieni osuus, joka 
Vaasan ja Oulun osalta anomuksen 
yhteenvetobudjetista pois (9000€)

• Budjettileikkaus hyväksyttiin näin

Budjettileikkaus

Lauri Malmi
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• Luonnos on lähetetty kommenteille, joista osa on 
jo otettu huomioon.

• Huomautukset Lauri Malmille ja Timo Syrjälälle (
timo.syrjala@aalto.fi) mahdollisimman pian, jotta 
sopimus saadaan allekirjoitettavaksi.
– Kommentit lakimiehiltä 15.7 mennessä Timo Syrjälälle 

ja Lauri Malmille. Korjausten jälkeen allekirjoitukset 
pikaisesti.

• Rahoja voidaan siirtää vasta, kun kaikki osapuolet 
ovat allekirjoittaneet sopimuksen.

Konsortiosopimus

Lauri Malmi
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• Kukin osahanke (mat / fys + sov. fys / 
tietotekniikka) raportoi etenemisen 
johtoryhmälle erikseen.

• Kuinka usein?
• Väliraportti OKM:lle 6/2019 ja loppuraportti 

1/2021
– Ehdotus: väliraportit 1.5.2019 ja 31.1.2020 
– Loppuraportin aineisto 12 / 2020
– Ehdotus hyväksyttiin

Hankkeen seuranta

Lauri Malmi
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• Älykkäät oppimisympäristöt ja niiden 
sisällöntuotanto
– ÄO?
– ÄlyOppi ?
– ???
– Ehdotuksia tai kommentteja Lauri Malmille 

21.6 mennessä.

Hankkeen lyhenne

Lauri Malmi
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• Ministeriö on antanut omat ohjeet
• CSC:llä on yhteinen wikisivusto kaikkia 

kärkihankkeita varten
• Koordinaattori tulee hoitamaan asiaa
• Ajatuksia sisällön laadusta?

– Keskusteltiin, mutta ei tehty selviä päätöksiä. 
– Matematiikan ja fysiikan tiedotus kannattanee hoitaa 

Abacuksen kautta.  Tietotekniikan osalta voidaan 
rakentaa portaali.  Suhde mooc.fi –portaaliin pitää miettiä.

– Tarvitaan tiedotusstrategia.

Tiedottaminen

Lauri Malmi
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• Tiedottaminen
• CSC voi tarjota mahdollisesti joitain 

palveluita (ks. kalvosarja)
• Mahdolliset yhteiset 

arkkitehtuurikuvaukset 

CSC-yhteistyö

Lauri Malmi
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• Keskeiset sidosryhmät, esim.
– Opiskelijat
– IT-tuki
– Opintohallinto
– …

• Kokoontuu kahdesti vuodessa
• Ehdotuksia jäsenistä ja koosta?

– Kjell Lemström, HY – lehtori, DEFA-hankkeen vetäjä
– Jaakko Kurhila, HY digitalisaatiojohtaja
– Jukka Lerkkanen, JY avoimen yliopiston johtaja, Toinen reitti yliopistoon –hankkeen vetäjä
– EXAM-konsortion edustaja N.N
– CSC:n edustaja N.N
– Opiskelija N.N (Aallosta?)
– PedaNETin edustaja N.N
– Yritysedustaja??

Ohjausryhmä

Lauri Malmi
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Muut mahdolliset asiat

Lauri Malmi
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• Hanke käynnistyy vasta lomien jälkeen kunnolla.  
Ehdotus:
– Loka/marraskuu 2018

• Samalla ohjausryhmän kokous

– Helmikuu 2019
– Toukokuu 2019
– Elokuu 2019
– Marraskuu 2019
– Ajatus sopii.  Toukokuun kokouksessa katsotaan 

väliraportti ja päätetään, tarvitaanko elokuun kokousta

Seuraavat kokoukset

Lauri Malmi
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